
S'ha acabat l'�poca del senyor Valdivieso

La cordialitat i la coincid�ncia program�tica han caracteritzat un debat a Vidreres en qu�

s'ha posat de manifest que els anys de les baralles personals i la convulsi� social han

quedat enrere

Camps, Adrobau, Torres i Rosique, els quatre caps de

llista escolten el moderador Foto: LLU쎍S SERRAT.

Al sal� d'actes del Casino, davant d'un centenar d'espectadors, es

va desenvolupar un debat pl�cid, sense arestes, impensable en les

legislatures anteriors. Les coincid�ncies van superat les

desavinences f ins al punt que alg� es va permetre la broma

d'insinuar que s'havien plagiat els programes.

En el cap�tol d'urbanisme el representant del PP, Ernesto Torres, va

insistir en l'abandonament que s'observa a les urbanitzacions,

cosa que va desmentir la cap de llista del PSC i actual alcaldessa, Ruth Rosique, assegurant que s'han abocat

molts recursos a Aiguaviva Park, urbanitzaci� recepcionada per l'Ajuntament, i que es far� el mateix amb les

altres quan assoleixin aquest estatus.

Tant Jordi Camps, de CiU, com Eduard Adrobau, d'ERC -AM, van insistir a reconver tir l'avinguda Costa Brava en

l'eix ver tebrador del nucli urb� basant-se en un projecte ben fet i no en els peda�os que d'aqu� a una d�cada

obligaran a fer-lo de nou.

En vista de la insist�ncia del senyor Torres amb la piscina cober ta, l'actual alcaldessa va assegurar que el

municipi no es pot permetre les p�rdues que representaria una instalálaci� com aquesta, q�esti� en qu� va

trobar el supor t d'ERC i CiU.

L'amena�a de retallada dels horaris del CAP, que obligaria a anar f ins a Santa Coloma de Farners per les

urg�ncies nocturnes, va ser el tema que m�s va preocupar els candidats, que van assegurar, cada un al seu torn,

que faran tot el possible per evitar-ho.

Pel que fa a la nova escola de Sant Iscle, amb el projecte aprovat i els terrenys cedits, per� sense data de

construcci�, tots es van manifestar d'acord en la urg�ncia de la instalálaci�. Tant en aquests cas com en d'altres,

el representant de CiU, Jordi Camps, va deixar entreveure que el fet que el seu par tit governi a la Generalitat

podria facilitar les negociacions en cas de guanyar les eleccions. La representant del PSC va replicar dient-li que

encara que no guanyi podria fer les gestions igualment, que si fan pinya i treballen conjuntament obtindran

millors resultats. El representant d'ERC va manifestar que no creia que les coses anessin aix�.

L'ampliaci� dels horaris de la llar d'infants per facilitar l'acc�s a la feina va ser un altre reclam dels grups

actualment a l'oposici� a qu� es va mostrar ober ta la cap de llista del PSC, tot i assegurar que un estudi fet

anteriorment desaconsellava la mesura per l'escassa demanda.

En el cap�tol de salut, Eduard Adrobau va preguntar sobre el tema del geri�tric, del qual va assegurar que no

s'havia fet res. Hi va haver coincid�ncia dels tres par tits a l'oposici� sobre la necessitat d'intentar ar ticular un

sistema de transpor t que uneixi les urbanitzacions amb el nucli urb� i l'estaci� de Sils. L'alcaldessa va contestar

amb la contund�ncia que li proporcionen els n�meros assegurant que els estudis fets no el feien viable, sense



descar tar, per�, de trobar-hi alguna soluci�.

Tant en aquest com en els altres debats, la crisi econ�mica ser� el tel� de fons en qu� es mouran els candidats.

Camps va parlar dels 594 desocupats del municipi i va recomanar la contractaci� d'empreses locals per a les

obres municipals, la baixada d'impostos, amb especial insist�ncia en el tema cadastral, i la recerca d'empreses

per instalálar-se al municipi. Rosique va parlar dels plans d'ocupaci� del SOC als quals s'havia acollit l'Ajuntament

i Adrobau ho va fer de la necessitat de millorar la gesti� i l'economia municipal. En la baixada d'impostos tamb�

hi va coincidir Ernesto Torres. Aquest nou clima pol�tic que viu el municipi va permetre a l'alcaldessa fer una crida

per treballar conjuntament i deixar enrere els anys convulsos del senyor Manuel Valdivieso.
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